
Algemene ledenvergadering van 28 augustus 2024. 
 
Aanwezig: Julien Willems, Ben Lambrechts, Eddy Luts, Jean Roef, Bart de Visser, het bestuur 
Rouffa MR, Willy Truyers, Gaethofs Paul, BRESCIANI Giorgio, Vandevoort Valère, Vrancken 
Guido, Husson Erik, Oeijn George, Bertels Eduard, De Corte Guido, Philipsen Ludo. 
 
Verontschuldigd: Faggio Erwin, Bodvin Jos, Degreef Paul, Vroemans Koen, Vroemans Geert, 
Daniels Paul, Vrancken Robert. 
 
Welkomstwoord door de voorzitter. 

Werken in ons lokaal. 

Deze zijn tot een goed einde gebracht. Nu is het aan jullie om alles goed op orde te houden!! 

De verwarming. 

De thermostatische kranen op de radiatoren zijn ingesteld en mogen door niemand worden 
veranderd. De centrale kamerthermostaten zijn volledig geprogrammeerd en regelen alzo 
het hele temperatuur gebeuren. Door de week is dit van 9u tot 17u30 op 18 graden, van 
17u30 tot 23u op 21 graden en van 23u tot 9u ’s morgens op 16 graden. In het weekend is 
dit overdag 18 graden en ’s nachts 16. 

De biljarttafels. 

Op de 3 kleine tafels zijn low power thermostaten geïnstalleerd en geprogrammeerd op 
maximum  26 graden. Niemand mag hier iets aan veranderen!!! Na de wedstrijden moeten 
de biljarttafels afgedekt worden. 

Aanpassingen voor het starten van de wedstrijden: om de nieuwe lakens wat te sparen 
wordt er elke maand gewisseld van opspeelkant. Het klemmetje boven de lamp geeft aan 
van welke zijde er wordt opgespeeld. 

Het nieuwe biljartseizoen.  

Door de samenvoegingen van verschillende reeksen binnen dezelfde discipline zijn de 
kalenders erg druk bezet. Het inpassen in de lokaalbezetting was erg moeilijk en zeer vele 
wijzigingen waren noodzakelijk, vooral omdat vele spelers in verschillende ploegen 
meespelen en daardoor op dezelfde dag op 2 plaatsen moesten gaan spelen. Alles verliep 
vrij chaotisch, hetgeen zeker niet de bedoeling was, maar is uiteindelijk door het harde werk 
van ons nieuwe bestuur tot een goed einde gebracht! Iedereen in het lokaal sprak Eddy of 
mij daarover aan hetgeen niet de bedoeling is. Opnieuw duidelijke afspraken maken zodat 
iedereen weet hoe alles dient te verlopen is daarom zeker nodig! Straks bij het sportbestuur 
hieromtrent een verduidelijking. 

Het secretariaat. 

Onze secretaris Jean Roef heeft een mooie nieuwe website ontwikkeld die voor iedereen 
toegankelijk is en waar je al de informatie omtrent ons clubgebeuren kan terugvinden, 
waarvoor onze dank. Ga hier alsjeblief eens op te surfen zodat je ervaart hoe deze in mekaar 
zit en dat je tevens weet waar je de nodige informatie kan terugvinden. 



Wij werden jarenlang verwend door de fantastische info van Ben via zijn zelf ontwikkelde 
website maar gezien zijn zicht hem ernstig in de steek laat werd dit toekomstgericht erg 
moeilijk! Nogmaals bedankt voor je enorme werk en inzet voor onze club!!! 

Voor ons wordt dit dus zeker even aanpassen maar Jean zal samen met de club- en biljart 
gerelateerde kennis van Ben en Bart er voor proberen te zorgen dat alles voor iedereen goed 
toegankelijk en terug te vinden is op de nieuwe website! 

Het sportbestuur. 

Wat te doen wanneer je een wedstrijd wil verplaatsen? 

De ploegkapitein van de vragende ploeg neemt contact op met de tegenstanders en 
probeert een nieuwe datum vast te leggen. Wanneer een  akkoord is bereikt verwittigd hij 
onze sportbestuurder, Bart, zodanig dat hij dit via het officiële wijzigingsformulier in orde 
kan brengen. Doe dit liefst via mail want er zijn nog mensen die moeten werken hé. 

Bart informeert Jean omtrent de wijzigingen zodanig dat hij dit kan aanpassen op de website 
en stuurt eveneens een mailtje naar ons lokaal via bcoptimistenheusden@gmail.com zodat 
Eddy de aangepaste versie kan uithangen in het lokaal. 

Wanneer je ter vervanging andere spelers opneemt in je ploeg dient ook Bart hier van 
verwittigd te worden en dit i.v.m. de opstelling van de arbitrage.  Voor september is dit nog 
niet belangrijk opdat er nog geen individuele wedstrijden zijn en dus ook geen arbitrage. 

Hoe werkt het systeem van de promoties? Bart en Ben zijn hier goed van op de hoogte en 
kunnen jullie daaromtrent de nodige uitleg verschaffen. 

Het kasverslag + toogdienst. 

Eddy geeft straks enkele eenvoudige cijfers weer hieromtrent + overloopt de toogdienst. 

Na de zware investeringen en aanpassingen van onze club (geen golfbiljart meer) is het aan 
ons om voldoende inkomsten te genereren. Deze komen van de lidgelden maar in hoofdzaak 
uit onze tooginkomsten! Aangezien wij alles in eigen beheer hebben is het aan ons om voor 
voldoende toogopbrengst te zorgen. Bij beker der gewesten is het aan de ploegkapitein van 
onze thuisploeg om er voor te zorgen dat er drankbestellingen worden opgenomen voor de 
eigen ploeg en voor de tegenstanders en afgehaald aan de toog. 

De toogverantwoordelijke zorgt voor de afrekeningen.  

De spelers die komen oefenen mogen zelf hun drank nemen en hun drankbriefjes invullen. 
Op het einde van de avond steken zij die in het kastje op de toog of indien er een 
toogverantwoordelijke aanwezig is kunnen zij ook onmiddellijk afrekenen. 

De communicatie binnen de club. 

De nieuwe bestuursleden hebben elk op hun domein ontzettend hard gewerkt om alles 
terug op de rails te krijgen. Indien er problemen of voorstellen zijn van om het even welke 
aard vraag ik om mij persoonlijk daarvan op de hoogte te brengen en dit via mail of indien je 
mij treft in de club. Stuur dus geen mails meer rond naar al de bestuursleden, maar enkel 
naar mij of deponeer een briefje in de ideeënbus. Ik zal telkens trachten dat met de juiste 
personen te bespreken zodat wij daar een oplossing aan kunnen bieden. Je krijgt 
gegarandeerd persoonlijk antwoord van mij.Wij hebben binnen ons bestuur elk een eigen 
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functie en gaan die rechtlijnig proberen te respecteren. Enkel op deze manier kunnen wij er 
voor zorgen dat wij een fijne en aangename clubsfeer creëren waarbij iedereen zich goed 
voelt en opnieuw graag naar hier komt om zijn hobby uit te oefenen! 

Rondvraag. vergadering wordt gesloten. 

Enkele vragen werden gesteld en beantwoord aan en door het sportbestuur. 
Een paar algemene vragen werden eveneens verduidelijkt. 


